
 
 
Mijn naam is Frank America . Ik woon sinds 2015 aan de Prinses Beaxtrixsingel(PB) en hoek Leenhoflaan. Mijn 
ingang en garage liggen aan de Leenhoflaan. Hierdoor ben ik ook frequent gebruiker van die straat. 
 
Het college is voornemens de Prinses Beatrixsingel als  voorrangsweg in te stellen m.a.w. alle straten die hierop 
uitkomen moeten voorrang gaan geven. Aan dit besluit zijn grote consequenties verbonden voor de bewoners 
van Broekhem-Zuid. 
 
Ik heb een drietal punten die mij zorgen baren: 
 

1. Gevaarlijker 
De PB is een grote, welleswaar flauwe, bocht. En zeker ter hoogte van de kruising met de Leenhoflaan.  
Het overzicht is slecht omdat je zowel het verkeer van links en rechts minder goed kunt waarnemen. 
In de huidige situatie hoef je je  bij het uitrijden van deze laatste in principe alleen te concentreren op 
het verkeer dat van rechts komt als je richting Polfermolen wilt rijden. In de nieuwe situatie zal je 
zowel links als rechts moeten kijken en dan wordt tussenvoegen wel moeilijk. Zelfs als de snelheid van 
50 km wordt aangehouden door het verkeer op de PB. In de praktijk is deze snelheid vaak hoger. Zeker 
in de spitsuren zal dat tot gevaarlijke situaties leiden.  

 
2. Opgesloten 

Dit gebied kent veel eenrichtingsverkeer straten. In feite betekent dit  wil je de wijk uitrijden dat altijd  
via de PB zal moeten gebeuren. Andere mogelijkheden zijn er niet. 
Het betekent  dat wij worden opgesloten in onze eigen wijk. Je kunt niet meer simpel tussenvoegen als 
we de straten uit willen rijden maar steeds moeten wachten. 

 
3. Hard rijden 

De snelheid op deze weg zal omhoog gaan. Metingen hebben uitgewezen dat aan de groenzijde 
gemiddeld 58km wordt gereden en aan de huizenzijde 52km. En dit zijn gemiddelden. 

 
Saillant detail is dat ik van 1995 tot 2015 aan Sint Gerlach te Houthem heb gewoond. Samen met de dorpsraad 
heb  ik me toen ingezet voor een veiliger Houthem. Er is toen van alles voorgesteld en uitgeprobeerd zonder 
succes. Amper 1 jaar na mijn vertrek uit Houthemis deze doorgaande weg een 30 km weg geworden en zijn de 
kruisingen gelijkwaardig  geworden. Kennelijk toch echt de oplossing.    

 


